
 
 
 
 
BRUKARUTVALET I HELSE MØRE OG ROMSDAL HF 
 
 
 
 
Protokoll nr. 09/14 Møte 19.11.14. 
 
 
 
Tilstades: X 
 
Medlemmer: Varamedlemmer: 

X Karsten Aak, leiar   

 Hanne-Lilian Søvik, nestleiar   Atle Tangen  

X Kåre Steinsvik  Daniel Ask 

X Hilde Marie Kleiven   Frank Johnny Svendsen 

X Ingrid Løset  Kjell Inge Skarbø 

X Ann Helene Skare  Norunn Heggebakk Steinnes 

X Torbjørn Vorpenes   

X Inger Nossen Sandvik   

X Jakob Strand   

X Helge Ristesund   

    

 
 
Administrasjonen:  
 
Andre:  
 
Sekretariatet: 
Helse Møre og Romsdal HF v/konsulent Randi Spjelkavik Ramnefjell 
 
Fråvær: Hanne-Lilian Søvik.  
 
Møtet i Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF vart halde på Ålesund sjukehus, adm. - 
styrerommet og starta kl. 10.00. 
 
Karsten Aak leia møtet og ønska alle velkomne, og gjekk igjennom sakslista.  
 
Endring i saksliste:  
 
Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF behandla følgjande saker: 
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BU 2014/62 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 underskrift av protokoll nr. 08/14 frå møte 23.10.14. 
 
 Innstilling: 
 
 Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF godkjenner innkalling og 
 sakliste til møte 19.11.14.   
   
 Vedtak: 
 
 Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF godkjenner innkallinga og 

saksliste til møtet 19.11.14. 
   
 Protokoll nr. 08/14 som vart godkjent i møte 23.10.14., vart underskreven av 

brukarrepresentantane. 
  
 
BU 2014/63 Orienteringssaker 
 
 Innstilling: 
  
     Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF, tek orienteringssakane til    
     vitande. 

 
 Protokoll: 
 

1. Brev frå Nordal kommune – Bekymring for helsetransporttenesta i Norddal 
kommune (vedlegg 01) 

- Brukarutvalet vil følgje saka og har forventningar om at 
helsetransporttenesta skal være god for pasientane i alle kommunane. 
 

2. Status matservering i akuttmottak. (vedlegg 02) 
-  Brukarutvalet har gjennomgått brev frå Drift- og eigendomssjef Mona 

Aagaard-Nilsen og er nøgd med løysningane som er gjort i 
Kristiansund, Molde og Ålesund. Men at det ikkje er tilrettelagt for eit 
serveringstilbod for pasient og brukarar ved Volda sjukehus, kan ikkje 
Brukarutvalet sei seg nøgd med. Brukarutvalet ber administrasjonen 
iverksette tiltak som også ivareteke tilbodet ved Volda sjukehus. Dette 
med bakgrunn i at Brukarutvalet fekk  henvendelse om manglande 
serveringstilbod nettopp frå Volda sjukehus. Brukarutvalet ber om at 
dette kjem på plass og ber om ei orientering om utvikling i saka 

 
3. Honoreringssatsar – brukarmedverknad frå 01.09.14. (vedlegg 03 og 04) 

-  Brukerutvalet registrerar at det er foretatt justeringar, av enkelte satsar 
for brukermedvirkere i Helse Midt-Norge. Brukerutvalet har ikkje vært 
involvert i denne prosessa. Brukarutvaletrepresentar i Møre og Romsdal, 
vil i tillegg få utbetalt kr 500,- pr år for dekning av utskrift av 
saksdokument. Denne godgjerdsla vil bli utbetalt administrativt. Ass. 
direktør Helge Ristesund vil følge opp med lønnskontoret, om 
godgjerdsla skjer automatisk, eller om ein sjølv må føre det på 
reiseregning. 

 
4. Brev til helseminister Bent Høie (vedlegg 05- 08) – Unntatt offentligheita 

- Brukarutvalet tek saka til vitande. 
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5. Utarbeiding av høyringsuttale i forbindelse med omlegging av refusjon - 

pasientreiser. Høyringsfrist 26.11.14. 
-  Jakob Strand har gjort Brukerutvalet kjent med høyringsuttale frå 

Pensjonistforbundet Møre og Romsdal, i forbindelse med omlegging av 
refusjon - pasientreiser. Høyringsfrist 26.11.14. Brukarutvalet kan ikkje 
sjå at saka formelt har vært framlagt til behandling, verken for styret i 
helseføretaket eller Brukarutvalet til tross for at dette ville være ei 
naturleg sak for det enkelte helseføretak å uttale seg om. Brukarutvalet 
kan på bakgrunn av dette, ikkje realitetsbehandle saka. 

 
6. Protokoll frå Regionalt brukarutval HMN 03.11.2014. 

-  Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF, tek protokoll til 
vitande. 

 
7. Statusrapportering pr 31.10.2014 – Aktivitet – Økonomi og Kvalitet 

(styresak 2014/70) (vedlegg 10) 
-  Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF, tek saka til vitande  

 
 Vedtak: 
  
 

1. Brev frå Nordal kommune – Bekymring for helsetransporttenesta i Norddal 
kommune (vedlegg 01) 
-    Brukarutvalet vil følgje saka og har forventningar om at 

helsetransporttenesta skal være god for pasientane i alle kommunane. 
 

2. Status matservering i akuttmottak. (vedlegg 02) 
-  Brukerutvalet har gjennomgått brev frå Drift- og eigendomssjef Mona 

Aagaard-Nilsen og er nøgd med løysningane som er gjort i 
Kristiansund, Molde og Ålesund. Men at det ikkje er tilrettelagt for eit 
serveringstilbod for pasient og brukarar i mottak ved Volda sjukehus, 
kan ikkje Brukarutvalet sei seg nøgd med. Brukerutvalet ber 
administraasjonen iverksette tiltak som også ivaretek tilbodet ved Volda 
sjukehus. Dette med bakgrunn i at Brukarutvalet fekk  henvendelse om 
manglande serveringstilbod nettopp frå Volda sjukehus. Brukarutvalet 
ber om at dette kjem på plass og ber om ei orientering om utvikling i 
saka 

 
3. Honoreringssatsar – brukarmedverknad frå 01.09.14. (vedlegg 03 og 04) 

-  Brukerutvalet registrerar at det er foretatt justeringar, av enkelte satsar 
for brukermedvirkere i Helse Midt-Norge. Brukerutvalet har ikkje vært 
involvert i denne prosessa. Brukarutvaletrepresentar i Møre og Romsdal, 
vil i tillegg få utbetalt kr 500,- pr år for dekning av utskrift av 
saksdokument. Denne godgjerdsla vil bli utbetalt administrativt. Ass. 
direktør Helge Ristesund vil følge opp med lønnskontoret, om 
godgjerdsla skjer automatisk, eller om ein sjølv må føre det på 
reiseregning. 

 
4. Brev til helseminister Bent Høie (vedlegg 05- 08) – Unntatt offentligheita 

- Brukarutvalet tek saka til vitande. 
 

5. Utarbeiding av høyringsuttale i forbindelse med omlegging av refusjon - 
pasientreiser. Høyringsfrist 26.11.14. 
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-  Jakob Strand har gjort Brukerutvalet kjent med høyringsuttale frå 
Pensjonistforbundet Møre og Romsdal, i forbindelse med omlegging av 
refusjon - pasientreiser. Høyringsfrist 26.11.14. Brukarutvalet kan ikkje 
sjå at saka formelt har vært framlagt til behandling, verken for styret i 
helseføretaket eller Brukarutvalet til tross for at dette ville være ei 
naturleg sak for det enkelte helseføretak å uttale seg om. Brukarutvalet 
kan på bakgrunn av dette, ikkje realitetsbehandle saka. 

 
6. Protokoll frå Regionalt brukarutval HMN 03.11.2014. 

-  Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF, tek protokoll til 
vitande. 

 
7. Statusrapportering pr 31.10.2014 – Aktivitet – Økonomi og Kvalitet 

(styresak 2014/70) (vedlegg 10) 
-  Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF, tek saka til vitande  

 
 
BU 2014/64 Orientering om saker til styremøte 21.11.14. 
 
 Innstilling: 
  
 Ass. direktør Helge Ristesund orienterte om styresakar som skal behandlas i 

styret for Helse Møre og Romsdal HF i møte 21.11.14. 
   
   
 Vedtak: 
 
 Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF, tek styresakane som blir lagt 

fram for behandling i styret for Helse Møre og Romsdal HF i møte 21.11.14, til 
vitande. 

 
 

BU 2014/65 Budsjett 2015 (styresak 2014/71) 

Innstilling: 

 
Vedlagt følgjer styresak 2014/71 – Budsjett 2015 

 
Styret skal behandle saka i styremøte 21.11.2014. 
 
Protokoll: 
 
Brukarutvalet er tilfreds med tilbakemeldingane frå ROS analysane og at 
fagmiljø er ivaretatt, med tanke på at sengepostar ikkje leggjast ned. 
Brukarutvalet ser at konsekvensane med betydeleg nedlegging av senger, kan 
føre til kortare liggetid som igjen stiller større krav til heimkommunen, både i 
forhold til faglig kompetanse og økonomiske prioriteringar. Det kan også føre 
til begrensa muligheter for skjerming av enkeltpasientar.  Brukarutvalet meiner 
dette vil krevje ei tydeliggjering av samhandlingsavtalane mellom 
spesialistehelsetenesta og kommunane. 

   
    
 



 
 
 

5 

 

 Vedtak: 

 
Brukarutvalet er tilfreds med tilbakemeldingane frå ROS analysane og at 
fagmiljø er ivaretatt, med tanke på at sengepostar ikkje leggjast ned. 
Brukarutvalet ser at konsekvensane med betydeleg nedlegging av senger, kan 
føre til kortare liggetid som igjen stiller større krav til heimkommunen, både i 
forhold til faglig kompetanse og økonomiske prioriteringar. Det kan også føre 
til begrensa muligheter for skjerming av enkeltpasientar.  Brukarutvalet meiner 
dette vil krevje ei tydeliggjering av samhandlingsavtalane mellom 
spesialistehelsetenesta og kommunane. 

 
   
BU 2014/66 ROS-analyse interimfase før SNR – spesialisthelsetenester i Nordmøre 

og Romsdal (styresak 2014/72) 
  
 Innstilling: 
  

 Vedlagt følgjer styresak 2014/72 – ROS-analyse interimfase før SNR – 
spesialisthelsetenester i Nordmøre og Romsdal (styresak 2014/72) 

 
Styret skal behandle saka i styremøte 21.11.2014. 

 
  
 Vedtak: 
  
 Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal tek saka til foreløpig orientering, og 

vil komme tilbake til realitetsbehandlinga på neste møte i Brukarutvalet. 
 
 
BU 2014/67 Strategi 2020 – innspill til rullering 2014 (styresak 2014/73) 
 
 Innstilling: 
 

 Vedlagt følgjer styresak 2014/73 – Strategi 2020 – innspill til rullering. 
 

Styret skal behandle saka i styremøte 21.11.2014. 
 
 
Vedtak: 

 
 Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal tek saka til vitande. 
 
BU 2014/68 Utvikling av habiliteringstenestane i Helse Møre og Romsdal HF 2014-

2020 (styresak 2014/75) 
 
 Innstilling: 
 

Vedlagt følgjer styresak 2014/75 – Utvikling av habiliteringstenestane i Helse 
Møre og Romsdal HF 2014-2020 

 
Styret skal behandle saka i styremøte 21.11.2014. 
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Protokoll: 
 
Brukarutvalet Helse Møre og Romsdal ser positivt på det store arbeidet som er 
gjort for å beskrive no-situasjonen og utfordringsbiletet på habiliteringsfeltet. 
 
For å få realisert tiltak og prioriteringar som ligg i planane, fordras det 
tilrettelegging av lokaliteter og det må settas av midlar i årsbudsjetta i 
planperioda. 
 
Vedtak: 

 
Brukarutvalet Helse Møre og Romsdal ser positivt på det store arbeidet som er 
gjort for å beskrive no-situasjonen og utfordringsbiletet på habiliteringsfeltet. 
 
For å få realisert tiltak og prioriteringar som ligg i planane, fordras det 
tilrettelegging av lokaliteter og det må settas av midlar i årsbudsjetta i 
planperioda. 

 
 
BU 2014/69 Eventuelt  
 
     Brukarutvalet ynskjer ei orientering frå samhandlingssjef Britt Valderhaug  
        Tyrholm i neste møte til Brukerutvalet, rundt status på reforhandling av  
     samarbeidsavtale mellom kommunane i Møre og Romsdal og helseføretaket. 
 
 
BU 2014/70 Godkjenning av protokoll nr. 09/14 frå møte 19.11.14. 
  
 Innstilling: 
 
 Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF godkjenner protokoll nr. 09/14 

frå møte 19.11.14. 
 
 Vedtak: 
 
 Brukarutvalet for Helse Møre og Romsdal HF godkjenner protokoll nr. 09/14 

frå møte 19.11.14. 
 
 
 
Møtet slutt kl. 13:40 
 
 
 
Ingrid Løset                          Hilde Marie Kleiven   Kåre Steinsvik 
 

 
 
Jakob Strand        Ann Helen Skare Karsten Aak   Torbjørn Vorpenes 

 
 
 
Inger Nossen Sandvik               
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